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The hedge fund industry's top managers have a penchant for high returns and low
profiles. The combination makes them a regular focus of the media, eager to know
what makes them tick. Now, thanks to Katherine Burton, who's been covering these
noteworthy traders for Bloomberg News for more than a decade, we know
considerably more about them. With candor and detail, the industry's most successful
hedge fund managers describe the events that shaped their personal journeys, the
strategies they use to produce returns even in uncooperative markets, and the
attributes that make a smart investor. Hedge Hunters offers a rare look at the
industry抯 top performers and an introduction to some of the most talented new
managers, handpicked by the masters themselves.

作者介绍: 

Katherine Burton has been a reporter at Bloomberg News since 1993, covering hedge
funds and investment management. Before joining Bloomberg, she wrote for the
International Herald Tribune and U.S. News & World Report. She has an MBA from New
York University and is a winner of the 2001 Society of American Business Editors and
Writers Award for breaking news, and the 2005 New Jersey Chapter of the Society of
Professional Journalists Award for Excellence in Journalism for business writing.
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P1肯定读

评论

沒有提到分析方法，精神準備，交易策略、技巧與思維邏輯。這些金融市場的大鱷魚們
，不知付了多少痛苦無比的學費，才得到又咸又苦的那點寶貴經驗，精華中的精華，可
稱之為“鱷魚的眼淚”。在這本書裡，壓根嘗不到。
對沖是利用對風險的理解和套保避險的工具進行的投資策略。傳統的基金經理都看基本
面，玩估值，玩stocks, equities, commodities, debt instruments
etc這些東西的成敗沒什麼特別的；而對沖基金經理靠衍生工具和杠桿操作獲利，這就
是另一個維度了。了解“如何成為一個hedge fund
manager”並無多大意義；而了解基於基本面的價值評估，更與鱷魚的眼淚全無關係。
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书评

金融圈的男人和女記者都能扯些啥呢？特別是那些成功而低調的hedge fund
manager們… 作者採訪了不少原Tiger
出來的大神。實際上一度風光無兩的Tiger基金，正是在這樣一群神一般的廢柴操作下
，最終日落西山。但作者顯然沒有提及諸神的黃昏，只是對諸位大神作了一番包括成長
經歷...  

-----------------------------
如果你有Kindle或者别的电子阅读器，我个人还是推荐9.99这个比较合适的价格吧。
这本书有着明显的记者采访性质，所以如果你想一窥Rewards, Risk ,
Reckoning的诀窍，那么还是换一本书比较好。 Katherine
Burton是Bloomberg专门管Hedge Fund 的记者，擅长的应该...  
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